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Abstract (en)
A refrigerator door (1) with a shell-shaped inner wall (2) is provided, on the inside of its lateral, vertical, web-shaped edges (3), with catching
recesses (16) or knob-like projections at a distance from one another for catching on the side parts (4, 4') of compartments (5) mounted on the
edges. In order to be able simply and rapidly to adjust the compartments (5) mounted on the edges (3) to different heights according to the wishes
of the user, resilient or sprung arms (18), which are provided with catching counter-parts (17) which can be engaged in the catching recesses (16) or
on the knob-like projections, are mounted on the side parts (4, 4'). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Kühlschranktür (1) mit schalenförmiger Innenwand (2) ist auf der Innenseite ihrer seitlichen, vertikalen, stegförmigen Ränder (3) in Abstand
voneinander mit Rastausnehmungen (16) oder noppenartigen Erhöhungen zum Aufrasten der Seitenteile (4,4') von an den Rändern gehalterten
Fächern (5) versehen. Um die an den Rändern (3) gehalterten Fächer (5) einfach und schnell entsprechend den Wünschen des Benutzers
auf unterschiedliche Höhen einstellen zu können, sind an den Seitenteilen (4,4') federnde oder abgefederte Arme (18) gehaltert, die mit in die
Rastausnehmungen (16) einrastbaren oder auf die noppenartigen Erhöhungen aufrastbaren Gegenrastteilen (17) versehen sind. <IMAGE>
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